
Een algemeen vuurwerkverbod voor consumenten acht ik wenselijk maar nog niet haalbaar. Bij een 
willekeurig verbod moet ook handhavend opgetreden kunnen worden. Los van het illegale vuurwerk 
is het in Belgie en Duitsland het gehele jaar door aan te schaffen en er is vrij verkeer van goederen en 
personen. Pas wanneer er in Europa 1 lijn getrokken wordt met betrekking tot 
consumentenvuurwerk is er een kleine kans dat het gerealiseerd kan worden. Toch denk ik dat het 
voor de veiligheid, gezondheid en milieu het beste zou zijn als het algehele verbod zou kunnen.


